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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de huisvesting van asielzoekers.
(Ingezonden 17 februari 2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Huisvesten asielzoekers gaat te
traag»?1

2
Zijn de feiten zoals weergegeven in
het artikel waar? In het bijzonder, is
het waar dat 90 procent van de
reguliere vergunninghouders bestaat
uit alleenstaanden en mensen met
een zorgbehoefte? Zo ja, wat vindt u
daarvan en waarom?

3
Bent u verontrust dat 335 gemeenten
hun huisvestingsquota begin dit jaar
niet hebben bereikt? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, wat gaat u hieraan doen?

4
Deelt u de conclusie van de
Vereniging van Nederlandse
Gemeenten dat de problemen met
het huisvesten van asielzoekers zeer
waarschijnlijk zijn veroorzaakt
door het huisvesten van de
gepardonneerden?

5
Wat gaat u doen om deze verdringing
binnen de huizenmarkt veroorzaakt
door het Generaal Pardon tegen te
gaan?

6
Voorziet u de komende maanden
problemen met het huisvesten van
asielzoekers en gepardonneerden
aangezien het in 90 procent van de
gevallen alleenstaanden en mensen
met een zorgbehoefte betreft? Zo ja,
wat gaat u doen om de problemen
aan te pakken en de gevolgen te
minimaliseren? Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het generaal
pardon desastreuze gevolgen heeft,
zowel voor de Nederlandse
belastingbetaler als voor de personen
die in Nederland asiel aanvragen?
Zo nee, waarom niet?

8
Kunt u de Kamer verzekeren dat er
tijdens uw ambtstermijn en in de
toekomst geen tweede Generaal
Pardon zal komen?

9
Wat zijn de mogelijke consequenties
van het voorstel van Taskforce
voorzitter Ed Nijpels dat «de
taakstelling voor gepardonneerden
moet worden verevend met de
taakstelling die gemeenten hebben
gekregen voor reguliere
vergunninghouders?» Wat vindt u
van dit voorstel en wat gaat u er mee
doen?

1 Binnenlands Bestuur, 13 februari 2009.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
13 maart 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Krom (VVD) van uw Kamer aan de
staatssecretaris van Justitie over de
huisvesting van asielzoekers,
ingezonden op 17 februari 2009, niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord, omdat
nog niet alle benodigde informatie is
ontvangen.
Zodra de desbetreffende informatie
beschikbaar is, zal ik uw Kamer zo
spoedig mogelijk berichten.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR35418
2080913670
0809tkkvr1918
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 4025


